
Geachte raad
 
 
Uw Gemeente Coevorden participeert in Glasvezel Zuidenveld BV, hierna kortweg 
“Zuidenveld” en is een convenant aangegaan met deze vennootschap inzake de aanleg van 
glasvezel.
 
Ik heb een recreatiewoning aan de Toenakkers 14 in Meppen en heb me aangemeld voor 
aanleg van glasvezel naar die woning. Zuidenveld geeft nu echter aan dat deze aanleg te 
kostbaar zou zijn. Dat geldt ook voor de aanleg naar andere recreatiewoningen in de 
nabijheid van mijn woning.
 
Ik ging ervan uit dat de Gemeente bij het participeren in Zuidenveld en/of bij het verlenen 
van de vergunning als voorwaarde heeft gesteld dat alle woningen moeten worden 
aangesloten voor zover de eigenaren van die woningen gebruik willen maken van de door de 
Gemeente gesubsidieerde mogelijkheden daartoe.
 
Om Zuidenveld hierop aan te kunnen spreken heb ik met een WOB verzoek alle relevante 
stukken opgevraagd, maar die slechts voor een deel gekregen van één van de ambtenaren 
van de Gemeente, de heer Jurjens. Ik heb de heer Jurjens gebeld en hij vertelde mij, dat de 
Gemeente geen afspraken gemaakt heeft met Zuidenveld inzake het aansluiten van 
woningen. Zuidenveld zou vrij zijn in het al dan niet aansluiten van Woningen.
 
U begrijpt dat ik daar nogal verbaasd over was. Eigenlijk kan ik me nog niet voorstellen dat 
de burgemeester en de betrokken wethouder(s) zo zouden hebben geblunderd. En als er al 
geen afspraken met betrekking tot het aansluiten van woningen zijn vastgelegd, dan zal toch 
duidelijk zijn dat het de bedoeling van de Gemeente is dat alle woningen worden 
aangesloten? Het zal toch niet zo zijn dat Zuidenveld van de Gemeente de tegen geringe 
kosten aan te sluiten woningen “krijgt” en daarmee de aansluiting van andere woningen 
blokkeert vanwege de hogere kosten voor aansluiten van die woningen door een andere 
glasvezellegger? In de mailwisseling hieronder vind u een mail die ik in deze naar uw 
Burgemeester en Wethouders stuurde.
 
Ik vertrouw erop dat u al uw invloed op de Burgemeester en Wethouders aanwendt om 
deze kwestie op te lossen en verneem graag van u wat u hebt ondernomen en wat u 
daarmee heeft bereikt.
 
Ik zie uw reactie met interesse tegemoet. Bij voorbaat dank en met vriendelijke groet,
 
 
 
 
Verzonden: woensdag 23 juni 2021 09:04
Aan: Griffie Mailbox <Griffie@coevorden.nl>
Onderwerp: T.a.v. van de gemeenteraad van Coevorden
 
Geachte heer / mevrouw
 
Hieronder vindt u een mail van mij aan het college van B&W.

mailto:Griffie@coevorden.nl


Nu het college schijnbaar nogal heeft geblunderd m.b.t. het maken van afspraken inzake de 
aanleg van glasvezel heb ik weinig vertrouwen is het oplossen voor de door mij aan het 
college voorgelegde kwestie.
Daarom wil ik e.e.a. ook onder de aandacht van de gemeenteraad brengen.
 
Graag verneem ik van u de mogelijkheden daartoe.
 
Alvast bedankt voor uw reactie en met vriendelijke groet,
 
Verzonden: woensdag 23 juni 2021 08:58
Aan: info@coevorden.nl
Onderwerp: T.a.v. van het college van B&W van de gemeente Coevorden
 
Geacht college
 
 
De Gemeente Coevorden participeert in Glasvezel Zuidenveld BV, hierna kortweg 
“Zuidenveld” en is een convenant aangegaan met deze vennootschap inzake de aanleg van 
glasvezel.
 
Ik heb een recreatiewoning aan de Toenakkers 14 in Meppen en me aangemeld voor aanleg 
van glasvezel naar die woning. Zuidenveld geeft nu echter aan dat deze aanleg te kostbaar 
zou zijn. Dat geldt ook voor de aanleg naar andere recreatiewoningen in de nabijheid van 
mijn woning.
 
Ik ging ervan uit dat de Gemeente bij het participeren in Zuidenveld en/of bij het verlenen 
van de vergunning als voorwaarde heeft gesteld dat alle woningen moeten worden 
aangesloten voor zover de eigenaren van die woningen gebruik willen maken van de door de 
Gemeente gesubsidieerde mogelijkheden daartoe.
 
Om Zuidenveld hierop aan te kunnen spreken heb ik met een WOB verzoek alle relevante 
stukken opgevraagd, maar die slechts voor een deel gekregen van uw collega, de heer 
Jurjens.
 
Ik heb de heer Jurjens gebeld en hij vertelde mij, dat de Gemeente geen afspraken gemaakt 
heeft met Zuidenveld inzake het aansluiten van woningen. Zuidenveld zou vrij zijn in het al 
dan niet aansluiten van Woningen.
 
U begrijpt dat ik daar nogal verbaasd over was. Eigenlijk kan ik me nog niet voorstellen dat 
uw collega zo zou hebben geblunderd. En als er al geen afspraken met betrekking tot het 
aansluiten van woningen zijn vastgelegd dan zal toch duidelijk zijn dat het de bedoeling van 
de Gemeente is dat alle woningen worden aangesloten? Het zal toch niet zo zijn dat 
Zuidenveld van de Gemeente de tegen geringe kosten aan te sluiten woningen “krijgt” en 
daarmee de aansluiting van andere woningen blokkeert vanwege de hogere kosten voor 
aansluiten van die woningen door een andere glasvezellegger?
 
Ik vertrouw erop dat u al uw invloed op Zuidenveld aanwendt om deze kwestie op te lossen 
en verneem graag van u wanneer ik en mijn buren alsnog worden aangesloten.
 
 
Ik zie uw reactie met interesse tegemoet.

mailto:info@coevorden.nl


 
Bij voorbaat dank en met vriendelijke groet,
 
Dit e-mailbericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Als dit bericht niet voor u 
bestemd is, wordt u vriendelijk verzocht dit aan de afzender te melden. De gemeente 
Coevorden staat door de elektronische verzending van dit bericht niet in voor de juiste en 
volledige overbrenging van de inhoud, noch voor tijdige ontvangst daarvan. Wij verzoeken u 
dan ook om de inhoud van dit bericht niet openbaar te maken dan wel te verspreiden. 


